
 

До кмета на гр. Шумен 

чрез Председател на Общински съвет 

 

ПИТАНЕ 

 
от Добрин Чайлев общински съветник от ПП „АТАКА“ 

 
Относно: Промотиране на гр. Шумен по входно-изходните артерии на града. 

  

Г-н кмет, 

 постъпиха към мен запитвания от граждани с въпрос, какво стана със знамената които 
дълго време се вееха от северната входно-изходна артерия на града? Свалени са за да се изперат 
и отново ще се поставят, износени са и ще се подменят или нещо друго? Въпросът ми към вас е: 
 Какви мероприятия ще предприеме администрацията ви, по входно-изходните артерии 
(север, североизток, изток и югоизток) да се промотира (рекламира) красивият ни град Шумен?  

 Желая да получа писмен отговор! 

 

    09. 09. 2016                                                                  С Уважение: ........................ 

       гр. Шумен                                                                                      /инж. Добрин Чайлев/ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


